
ZÁPIS 
 
Z 11. zasedání školské rady konaného dne 11. 1. 2024 
 
Přítomní členové ŠR: 
 
Mgr. Roman Bednář, Ing. Marcela Jozífek Grochová, Věra Moravcová, Ing. Irena Pechová, Mgr. 
Štěpán Prokop, RNDr. Radomíra Šafářová 
 
Ostatní přítomní: Mgr. Romana Chlubnová – ředitelka školy, členové Rady obce – Bc. Lukáš 
Němec, Pavla Řeháčková, Martin Vrša  
 
 
Program: 
 

 
1. Představení nového složení školské rady. V listopadu 2023 proběhly nové volby a do školské 

rady byli zvoleni 
1.1. Za rodiče Mgr. Roman Bednář a Věra Moravcová 
1.2. Za pedagogické pracovníky Ing. Irena Pechová a Mgr. Štěpán Prokop 
1.3. Za obec pokračují Ing. Marcela Jozífek Grochová a RNDr. Radomíra Šafářová  

2. Volba předsedy školské rady – zvolena RNDr. Radomíra Šafářová 
3. Informace o výsledcích šetření ČŠI ze dne 23.11.2023 

3.1. Ředitelka školy seznámila přítomné členy ŠR a Rady obce s výsledky šetření ČŠI a se 
stanoviskem školy k jednotlivým bodům šetření. Na základě výsledků šetření ČŠI byla 
obec Polnička vyzvána k písemnému dodání vyjádření, stanoviska či případných 
opatřeních k nápravě. Vzhledem k tomuto požadavku byla paní ředitelka a ŠR požádána 
zřizovatelem o písemné předložení stanovisek ke zprávě od ČSI zřizovateli Obci 
Polnička   

3.2. Vyjádření Školské rady při ZŠ a MŠ v Polničce k výsledkům šetření ČŠI ze dne 23. 11. 
2023: 

Školská rada (dále ŠR) se v letošním školním roce na třech zasedáních zabývala 
případem žáka se speciálními vzdělávacími potřebami. Během svého prvního řádného 
zasedání byla informována o tom, že se ve škole druhým rokem vzdělává žák, u nějž se 
stupňují projevy agresivního chování směrem ke spolužákům i pedagogickým 
pracovníkům školy. ŠR si nechala podrobně vysvětlit možnosti školy, jak lze situaci řešit, 
a zcela se ztotožnila s tím, že prvotní povinností školy je vytvářet bezpečné prostředí pro 
všechny žáky školy. ŠR se dále shodla, že klíčové pro úspěšnou práci s žákem je úzká a 
ještě intenzivnější spolupráce školy se zákonnými zástupci a s odborníky na poruchy 
chování. 
ŠR byla dále informována, že ZŠ Polnička jako malá škola nemá vlastního speciálního 
pedagoga a že celý vzdělávací proces detailně konzultuje s SPC Jihlava. ŠR dostala také 
informace o všech pravidlech a postupech nastavených SPC i o tom, jak tato pravidla 
uvádí do každodenní praxe. ŠR byla upozorněna na komplikované jednání se zákonnými 
zástupci, zároveň vnímala snahu školy se s nimi dohodnout na postupech, které budou v 
nejlepším zájmu žáka. 



 
  
 
ŠR vyjadřuje stanovisko, že škola jednala v nejlepším zájmu dítěte, důsledně postupovala 
podle pravidel nastavených s SPC a dopředu informovala matku o   všech krocích, což 
dokládají zápisy z jednání. 
ŠR odsuzuje štvavé a zmanipulované příspěvky matky žáka na sociálních sítích, vůči 
nimž se škola nemůže nijak bránit. 
ŠR považuje stížnosti matky adresovanou ČŠI za neopodstatněné a je toho názoru, že k 
žádnému pochybení ze strany ředitelky, třídní učitelky ani asistentky pedagoga nedošlo. 

 
Usnesení č. 11/2024 
 

1. Školská rada zvolila jednohlasně za předsedu školské rady RNDr. Radomíru Šafářovou 
2. ŠR ukládá předsedkyni zaslat „Vyjádření Školské rady při ZŠ a MŠ v Polničce k 

výsledkům šetření ČŠI ze dne 23. 11. 2023“ starostce obce, Toto vyjádření bude součástí 
celkové zprávy zaslané zřizovatelem na ČŠI a stěžovatelce. 

 
 
Zapsal předseda ŠR RNDr. Radomíra Šafářová                       V Polničce dne 11.1.2024 
 
 
 


